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JANUSZ ŚNIADECKI 

Przewodniczący ZZE 

 

 

Szanowny Kolego Januszu.  

Z uwagą śledzę wszystkie poczynania czynione w kwestii działań przygotowawczych do 

wrześniowej akcji protestacyjnej w Warszawie. 

Dotychczas wyemitowane informacje (patrz e-maile)  są dość lakoniczne w swojej wymowie. 

Mnie osobiście brakuje informacji:  Jak Nasze Zrzeszenie ma się „prezentować” w dniach 

protestu – kiedy i gdzie? Czy w ogóle zarząd rozpatruje tę potrzebę? 

Wydaje mi się ( być może się mylę i jestem w błędzie), że powinniśmy jako jedna z bardzo 

licznych branż zawodowych, być widoczni i słyszalni w dniach protestu. Dając przykład 

jedności i spójności pracowniczej. 

Czas szybko płynie i lada moment będziemy u progu tych wydarzeń. 

Osobiście nie chcę niczego uprzedzać, ale jeśli jest coś koordynowane, to już najwyższy czas, 

by Naszych związkowców i pracowników - szczególnie tych niezrzeszonych,  którzy również 

zamierzają wziąć aktywny udział w proteście – poinformować o zamierzeniach ZZZE, jako 

wyraziciela problemów Naszej branży oraz innych wspólnych spraw społecznych. 

Będę kontent na udzieleni odpowiedzi. 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Koniec 


